
Zápis   z   jednání   výboru   KCHBO,   z.   s.    od   1.6.2020   do   31.12.2020  

 

Zápisy   ČMKU  
V  zápise  z  červencového  jednání  je  uvedena  stížnost  na  náš  klub  ze  strany  KCHMPP.               
Předsedkyně  kontaktovala  sekretariát  ČMKU  s  žádostí  o  sdělení  bližších  informací  a  textu             
stížnosti.   Bez   odpovědi   ze   strany   ČMKU.  

Vrácení   členského   příspěvku  
Jednatelka  klubu  obdržela  telefonickou  žádost  dne  28.8.  o  vrácení  členského  příspěvku  od             
členky,  která  se  do  klubu  řádně  přihlásila  k  14.7.  Výbor  klubu  se  jednohlasně  shodl,  že  není                 
možné  vracet  členské  příspěvky,  pokud  se  nejedná  o  omylem  zaslanou  platbu  (což  není              
prokazatelně   tento   případ,   neboť   byla   zaslána   i   přihláška   do   klubu).   

Přípravy   výstav   v   Horce  
Delegace  rozhodčích  ze  zahraničí,  i  přes  riziko  nemožnosti  cestovat  a  zrušení  výstavy  z              
nařízení  Vlády.  Po  oba  dny  bude  probíhat  základní  bonitace,  rozšířená  bonitace  proběhne  v              
náhradním   termínu   19.9.2020   v   Přerově.  

Zápisy   ČMKU   II.  
V  září  se  opět  objevila  zmínka  o  stížnosti  na  náš  klub  ze  strany  KCHMPP.  Urgováno  u  ČMKU.                  
Odpověď   "bude   svolána   osobní   schůzka".  

Výstavy   v   Horce   nad   Moravou  
Vzhledem  k  změně  podmínek  pro  cestování  z  Dánska  byl  na  poslední  chvíli  delegován  pan               
Jaroslav  Matyáš  ze  Slovenska,  který  posoudí  AUO  spolu  s  Annou  Kochan  a  Hanou              
Pisarčíkovou.  

Bonitace   Ratenice  
Vzhledem  ke  zhoršující  se  epidemiologické  situaci  zřejmě  dojde  ke  zrušení  bonitace.            
Rozhodnuto   bude   na   poslední   chvíli.  

Kárné   řízení   JP  
Na  podnět  chovatelské  komise  bylo  zahájeno  kárné  řízení  s  chovatelkou  JP  pro  opakované              
nedodržení  lhůt  daných  klubem  i  ČMKU  a  nedoložení  kompletní  administrativy  k  několika             
vrhům.  Z  důvodu  současné  epidemiologické  situace  bude  chovatelka  vyzvána  k  vyjádření            
elektronickou   cestou.  

Kárné   řízení   LK  
Na  podnět  chovatelské  komise  bylo  zahájeno  kárné  řízení  s  chovatelkou  LK  pro  porušení              
zápisního  řádu  (třikrát  opakované  spojení  bez  řádně  udělené  výjimky).  Z  důvodu  současné             
epidemiologické   situace   bude   chovatelka   vyzvána   k   vyjádření   elektronickou   cestou.  

Webináře   pro   majitele,   chovatele   a   rozhodčí   AUO  
Předsedkyně  oslovila  rozhodčí  a  chovatelku  Nannette  Newbury  (USA),  zda  by  pro  nás             
nepřipravila  webináře.  I  čeští  chovatelé  měli  v  létě  možnost  účastnit  se  webinářů  pořádaných              
chovatelským  klubem  z  UK,  webináře  byly  výborně  připravené.  Paní  Nannette  Newbury  nejen             
že  souhlasila,  ale  webináře  pro  klub  odprezentuje  bez  nároku  na  odměnu.  Výbor  klubu              



rozhodl,  že  webináře  budou  zpoplatněny  a  vybrané  finanční  prostředky  budou  v  budoucnu             
investovány  do  delegace  rozhodčí  ze  země  původu  plemene.  500  Kč  nečlen  klubu  za  7               
webinářů,  250  Kč  člen  klubu.  Pozváni  budou  i  rozhodčí  exteriéru  pro  AUO,  bezplatně.  Překlad               
zajistí  PCH  Alena  Svitáková  a  další  organizací  zajistí  i  členka  Monika  Podstavka.  Pro  potřeby               
webinářů   bude   na   dva   měsíce   zakoupena   aplikace   Zoom.  

Zápisy   ČMKU   III.  
Předsedkyně  obdržela  po  prosincovém  zasedání  předsednictva  dne  21.  12.  2020  výzvu  od             
ČMKU  k  vyjádření  ve  věci  nedodržování  minimálních  podmínek  chovnosti  ze  strany  KCHBO.             
Stížnost  na  klub  podal  klub  KCHMPP,  který  v  této  věci  náš  klub  nekontaktoval.  Text  stížnosti                
dosud  nebyl,  i  přes  naši  aktivní  snahu,  poskytnut.  Dle  sdělení  ČMKU  se  jedná  o  nedodržení                
podmínky  dvou  výstav  povinných  do  chovu.  Podmínka  byla  stanovena  společnou  dohodou            
obou  klubů.  Výbor  si  vyžádal  její  kopii  neboť  nedisponujeme  takovým  dokumentem  a  ani  si               
nejsme   vědomi   jeho   existence.   
 
Byla  zaslána  dohoda  z  31.  1.  2013,  podepsaná  (zřejmě)  tehdejší  předsedkyní  a  opatřena              
razítkem  předsedy.  Bez  projednání  výborem  a  schválení  ČS  nebyla  k  takovému  kroku             
kompetentní.  

Výbor  se  ohradil,  mimo  jiné  proto,  že  takové  nastavení  podmínek  chovnosti NEBYLO  a NENÍ               
možné  s  ohledem  na  naše  stanovy  bez  schválení  členskou  schůzí.  Povinná  výstava  není  v               
našem  klubu  součástí  podmínek  chovnosti  od  dob  dávno  před  zastřešením  plemene            
australský  ovčák  naším  klubem.  Dohoda  je  zároveň  v  rozporu  s  dnešními  i  v  té  době  platnými                 
mezinárodními  normativy,  které  se  týkají  klinického  vyšetření  očí.  Jeho  platnost  je  vždy  max.              
12  měsíců.  Nikoliv  2,  resp.  3  roky.  O  existenci  této  dohody  nikdo  ve  vedení  klubu  neměl  do                  
22.12.2020   tušení.  

Dohoda  je  podepsána  k  datu,  které  bylo  dáno  jako  poslední  možné  pro  podpis  dohod.  Necelé                
dva  týdny  na  to  proběhla  i  členská  schůze,  jejíž  zápis  je  veřejně  přístupný  a  kde  nebyla  tato                  
věc,   stejně   jako   na   výboru   řešena.   

Oslovili  jsme  právního  zástupce  s  žádostí  o  posouzení.  I  přes  šibeniční  termín  (do              
31.12.2020)   bylo   ČMKU   zasláno   vyjádření.  

Webináře   s   Nannette   Newbury  
Po   žádosti   MVDr.   L.   Širokého,   předsedy   ČMKU,   bude   umožněna   účast   i   rozhodčím   pro   celou  
skupinu   I.  

 

 

 
 

 
 

 
 


